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Zmluva  

o poskytovaní celoročnej pobytovej formy sociálnej služby 

 – ľahko čitateľný text 
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Zmluva uzatvorená medzi: 

 

Poskytovateľom sociálnej služby – Zariadením sociálnych služieb Egídius 

 

 

 

a medzi 

 

prijímateľom sociálnej služby   .............................................................. 
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Prvý deň v zariadení 

 

 

   Privítanie  

 

 

   Sociálne poradenstvo 

 

 

            Podpísanie zmluvy 
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 Oboznámenie sa dôležitými 

dokumentami  

 

        Cenník poskytovaných služieb 

 

 Viem všetko, čo je pre mňa dôležité 
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Moje povinnosti 

 

 Platiť úhradu za poskytované služby 

 

 

  Dodržiavať vnútorný poriadok 

 

 

  Zákaz šikanovania 
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 Vytvárať dobré medziľudské 

vzťahy 

 

Poskytované služby v zariadení 

 

   Ubytovanie 

 

 

 

            Stravovanie 
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                  Ošetrovateľská činnosť 

 

 

      Rehabilitačná činnosť 

 

 

      Práca s psychológom 

 

 



              Zariadenie sociálnych služieb Egídius, Ťačevská 38, 

            085 01 Bardejov 

 

 

       Upratovanie 

 

   Pranie, žehlenie, údržba šatstva 

 

 

          Úschova cenných vecí 
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Sociálna rehabilitácia 

 

  Čo tu budem robiť 

 

 

         Právo na všetky informácie 

 

Právo začleniť sa do spoločnosti 
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  Právo na zachovanie ľudskej dôstojnosti 

 

 

         Právo sťažovať sa (písomne, ústne) 

 

 Sprevádzanie  
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          Rozhodovanie za mňa 

                 

Sám sa chcem rozhodnúť 

 

Obmedzovanie                                

 

Zakazovanie  

                                              

 

      Partneri               

 

 

            Rovnosť príležitosti 
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     Prezentovanie svojich myšlienok 

 

           Právo na individuálne plánovanie 

 

 

         Právo na omyly  
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   Právo nájsť si prácu 

 

        Za pomoci tímu sa mi všetko podarí 

 

  

            Právo výberu aktivít 
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      Právo komunikovať s rodinou 

 

  Právo vyberať si voľnočasové aktivity 

 

 

      Právo navštevovať rodinu 
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    Právo na návštevy bez obmedzenia 

 

  Právo mať a udržiavať vzťahy 

 

 

 Právo rozhodnúť sa ako budem žiť 
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     Právo na súkromie 

 

 

          Právo na listové tajomstvo  

 

 

       Zachovanie dôverných informácii 
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  Právo rozhodnúť sa s kým budem  

bývať 

 

 Nepoužívať prostriedky telesného   

a netelesného obmedzovania 

 

 

Teraz už viem všetko 
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V prípade záujmu zabezpečíme 

 

     Kadernícke a holičské služby 

 

 

 

  Zabezpečenie účasti na voľbách 

 

 

     Pomoc pri nákupoch 
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           Pomoc na úradoch 

 

 

           Organizovanie letných a zimných dovoleniek 

 

 

Byť registrovaným členom športového klubu, 

                                                 zúčastnenie sa na paraolympiáde  
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Ďalšie možnosti v ZSS Egídius 

 

   Kultúrne podujatia 

 

 

 Športové podujatia 

 

 

   Pobyty v prírode 
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       Vlastná záhradka 

 

    Narodeninové oslavy 

 

   Varenie a pečenie v tréningovej kuchynke 
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  Vysielanie cez firemný rozhlas 

 

      Chránime životné prostredie  

 

 

 

V Bardejove dňa ..................................... 

 

 

........................................................  .......................................................... 

       Prijímateľ sociálnej služby         Poskytovateľ sociálnej služby 


